

王冠川 國際獎助學金



王冠川校友秉持回饋母校關懷教育，為減輕經濟上有需求的優質境外生之教育費用與生活負擔，協助學子順利完成學業，成為有用人才，貢獻社會及國家並回饋母校。

受理申請時間：即日起至 115 年 9 月 30 日 17:00 止

獎學金金額

- ☒ 每學年資助碩博士境外生以 8 名為限，每人每學期新台幣 25,000 元。
- ☒ 每學年資助大學部境外生以 38 名為限，每人每學期新台幣 20,000 元。

申請資格

- ☒ 申請並被錄取就讀本校大學部或研究所之僑生、港澳生、陸生或外國學生。
- ☒ 前一學年學業成績平均為七十分以上或無任一科目不及格，且未受記過懲處者。
- ☒ 經濟及財力上有需要者。
- ☒ 大學部四年、碩士二年、博士四年為最高年限。

申請文件

- | | | | |
|----|--|----|--|
| 新生 | ☒ 完整之入學申請文件。 | 在校 | ☒ 獎助學金申請書（含導師 / 系教官之推薦，二擇一）。 |
| | ☒ 獎助學金申請書（含三封推薦函其中至少一封來自老師）。 | 生 | ☒ 簡要自傳（五、六百字）。 |
| | ☒ 簡要自傳（五、六百字）。 | | ☒ 任何可具體證明經濟及財力上有需要之文件。 |
| | ☒ 任何可具體證明經濟及財力上有需要之文件。 | | ☒ 前一學年成績單。 |

作業流程



校友服務暨資源發展處資源發展中心 許小姐 03-2651522

申請辦法及申請書請至中原大學 i-touch 獎學金申請公告區下載
歡迎符合申請條件之學生踴躍申請！



中原大學
Chung Yuan Christian University

Calvin Wang's International Scholarship

Chung Yuan Christian University has this scholarships set-up to recruit oversea international students to study at CYCU and to help them with financial aids. The funds of this scholarship were donated by Dr. Calvin Wang, who is one of the first of graduates of CYCU.

Application Period : Due to 2026 Sep. 30th



Award Amount

- ▶ Each year the number of students at the master and Ph.D. levels shall not exceed 8; each qualified applicant shall receive NT\$ 25,000 per semester.
- ▶ Each year the number of "overseas and international students" at the undergraduate level shall not exceed 38; each qualified applicant shall receive NT\$ 20,000 per semester.

Eligibility Criteria

- ▶ Students have applied and are accepted for admission to CYCU for undergraduate or graduate study.
- ▶ The academic score for the previous semester shall be above 70 or no course being failed; together with good character behavior with no penalty recorded.
- ▶ Students are in financial needs.
- ▶ The maximum numbers of years for obtaining Calvin Wang's International Scholarship are 4, 2, and 4 for students at undergraduate, master, and Ph.D. levels, respectively.

Application Documents

New incoming students

- ▶ Complete admission application forms.
- ▶ Scholarship application forms (including three letters of recommendation; among them, at least one letter shall be provided by a faculty member).
- ▶ Concise autobiography (500 to 600 words). Any concrete documents demonstrating the needs for financial assistance.

Returning students

- ▶ Scholarship application forms (including a letter of recommendation from either academic counselor or department military counselor).
- ▶ Concise autobiography (500 to 600 words).
- ▶ Any concrete documents demonstrating the needs for financial assistance.
Academic transcript of the previous academic year.
- ▶ Photocopy of the student's Identification Card.

Steps for Receiving

- ① Fill out application form and Submit required documents.
- ② Send to Life Counseling Division, Office of Student Affairs.
- ③ Evaluate the application case.
- ④ Aproved by Office of Alumni Services and Resource Development
- ⑤ Attend the Scholarship Granting Ceremony (on one of the Saturdays, to be held within three weeks after November 15, each year; failing to participate in the Ceremony will lead to declining of the Scholarship.)

Contact

For inquiries about this Scholarship application submission, examination progress follow-up and examination results, please contact our agent Melissa Hsu

Melissa Hsu 03-2651522

CYCU Office of Alumni Services & Resource Development
(Dickson Hall, Room 205)



中原大學
Chung Yuan Christian University